

today

40th International Dental Show • Cologne • 14-18 March 2023

Tuesday
14 March
14.3.
updated daily



Interview

Alles über das Produktportfolio von edelweiss dentistry und sein Hybridglasmaterial.

All about the edelweiss dentistry product portfolio and its hybrid glass material.

» 08



Interview

Jörg Linneweh von dental bauer spricht über neueste Entwicklungen beim Unternehmen.

Jörg Linneweh of dental bauer talks about the latest developments at the company.

» 10



Impressions

VDDI sowie Planmeca und KaVo Dental begrüßen Teilnehmende der IDS.

VDDI as well as Planmeca and KaVo Dental welcome IDS participants.

» 14

Komplett digitaler Workflow Complete digital workflow

Amann Girsch auf der IDS 2023.
Amann Girsch at IDS 2023.

■ „Connect To The (Work-)Flow“ ist das Motto von Amann Girsch auf der IDS 2023 – das bedeutet Behandlungsabläufe in Dentallaboren und -praxen miteinander zu verbinden. Das können Besucherinnen und Besucher auf rund 640 Quadratmetern Ausstellungsfläche live erleben. Im Gespräch geben Geschäftsführer Dr. Wolfgang Reim, Vice President Marketing and Digital Christian Ermer und Vice President Research and Development Falko Noack Einblicke in den kompletten digitalen Workflow sowie Produkt-Highlights und Innovationen. » 2



- Zolid Bion.

■ „Connect To The (Work-)Flow“ is Amann Girsch's motto for IDS 2023—meaning to connect workflows in dental laboratories and practices. Dental professionals can expect to see this motto articulated across the company's 640 m² of exhibition at the trade fair. In this interview, CEO Dr Wolfgang Reim, vice president of marketing and digital Christian Ermer and vice president of research and development Falko Noack give insights into this complete digital workflow and other innovations and product highlights. » 2

Integrierte Workflows, intelligentes Arbeiten Integrated workflows, smarter work

3Shape präsentiert Komplettlösungen.
3Shape presents complete solutions.

■ Es ist unbestritten, dass digitale Technologien die Arbeit in Dentalpraxen und Laboren bereichern. Es gab jedoch keine vollständige Lösung, die die digitalen Punkte in Zahnkliniken verbindet. Die 3Shape Unite-Plattform, die 3Shape im Jahr 2021 herausbrachte, revolutionierte die Arbeitsweise von Zahnärztinnen und Zahnärzten. Die neue offene Plattform brachte weltweit führende Dentalunternehmen, Lösungen und Labore zusammen und ermöglichte es Zahnärztinnen und Zahnärzten, alle Fälle nahtlos und effizient zu verwalten. Es eröffnete auch eine Welt voller Möglichkeiten mit Tausenden von Unite Store-Apps. » 4

■ *Undisputedly, digital technologies enhance the work in dental practices and laboratories. However, there was no complete solution that connects the digital dots in dental clinics. When 3Shape released 3Shape Unite in 2021, it revolutionised the way dental professionals work. The new open platform brought world-leading dental companies, solutions and laboratories together and allowed dental professionals to manage all their cases seamlessly and efficiently. It also opened up a world of opportunities with thousands of Unite Store apps.* » 4

Langzeitdaten zu zweiteiligen Zirkonoxidimplantaten Long-term data on two-piece zirconia implants

Ein Interview mit Marco Waldner, CEO von Zircon Medical.
An interview with Marco Waldner, CEO of Zircon Medical.

■ Ende letzten Jahres wurde die erste Langzeitstudie zu zweiteiligen Zirkonoxidimplantaten von Forschern des Universitätsklinikums Düsseldorf publiziert. Diese zeigte, dass osseointegrierte Implantate der Marke Patent nach neun Jahren gesundes Weichgewebe, stabile Knochen-niveaus und keinerlei Periimplantitis aufwiesen. Das Zürcher Unternehmen Zircon Medical ist der Hersteller des Patent-Implantatsystems und hat über 20 Jahre Erfahrung in der Bearbeitung des Werkstoffs Zirkonoxid. Der firmeneigene Prozess zur Implantatherstellung ist patentrechtlich geschützt und findet inhouse an zwei Produktionsstandorten in Bayern statt. Im Interview spricht Marco Waldner, CEO Zircon Medical, über die Bedeutung der Langzeitstudie. » 4

■ *Conducted by researchers at the University Hospital of Düsseldorf in Germany, the first long-term study on two-piece zirconia implants was published at the end of last year. The study showed that osseointegrated implants of the Patent brand exhibited healthy soft tissue, stable bone levels and no peri-implantitis after nine years. Zurich-based company Zircon Medical is the manufacturer of the Patent dental implant system and has over 20 years of experience in working with zirconia. The company's proprietary implant production process is patent-protected, and the entire implant production process takes place in-house at two sites in Germany. In this interview, Marco Waldner, CEO of Zircon Medical, talks about the significance of the long-term study.* » 4

People of today



- Simon Campion, president and CEO of Dentsply Sirona.

Wir schließen Lücken für unsere Kunden und stellen Workflow-Lösungen bereit, die die bestmögliche Behandlung garantieren – in allen Bereichen der Zahnmedizin.

We connect the dots for our customers and are committed to delivering workflow solutions that guarantee the best possible treatment—in every field of dentistry.

AD

Come visit us!

Hall 11.3, Stand C010

AD

clearcorrect
A Straumann Group Brand

Partners in excellence.
United by smiles.

Visit us @IDS | Hall 4.2
Stand G-080 J-089

AD

exocad

Imagine the CADabilities

Design complex restorations in simple steps

Sean Han, Dental Technologist

MEET US IN HALL 1, BOOTH A040/C041